ZOOM CLASS SCHEDULE - OCT 2022



15 OCT

Cloud Storage and Sharing (Dropbox)

Saturday, 10:00am - 1:00pm

\$10 nett after NSA subsidy



Upon successful completion of this course, participants will be able to set up a Dropbox account to upload, retrieve or share files. Participants will also be able to gain insights on using other features of Dropbox and manage their documents.

This course is tailored to suit the learning pace of seniors, and step-by-step guides will be provided during the class.

15 十月

网上文件储存与共享 (Dropbox)

星期六, 下午两点至下午五点

NSA 补贴后 \$10 nett





在顺利完成课程后,您将懂得创建Dropbox账号,并使用Dropbox上传、取回和共享文件。您也将懂得如何使用Dropbox的其他功能,并管理文件

这项课程适干乐龄人士的学习步伐,导师也会在课程中提供一步步的解释与指导。

A

During registration, please enter your FULL NAME & FULL NRIC

for verification purpose 注册时,请输入您的

全名和完整身份证用于验证目的

Please join the call at least 20 minutes before the stated time for registration

请在规定的注册时间前至少 20 分钟加入电话会议



Full fees of \$50 applies for participant below 50 years old

50 岁以下的参与者需支付 50 新元 的全额费用

As part of:



Need help? Contact
Email: cs@simpleitsg.com
WhatsApp:8748 8263
Support Hours:
Mon-Fri: 11am to 7pm
Excluding Weekends &
Public Holidays

要帮忙?请联系 电邮: cs@simpleitsg.com WhatsApp: 8748 8263 客服时间: 周一至周五: 上午 11 点至晚上 7 点 不包括周末和公众假期 For more courses by Simple IT!,
visit our website @
https://simpleitsg.com
有关 Simple IT! 的更多课程,
请到我们的网站 @
https://simpleitsg.com